
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/8516.

Benyújtás dátuma: 2019-12-12 15:47

Parlex azonosító: 1EQHJ6OU0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Korózs Lajos (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kik az érintettjei a hazai kézilabda játékvezetőket 
korrumpáló bűncselekménynek?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész úr!

Magyarország Ügyészségének honlapja október 16. napján 11 óra 34 perckor az alábbi internetes
hivatkozás alatt korrupciós bűncselekménnyel kapcsolatos jogerős ítéletről számolt be.

http://ugyeszseg.hu/penzert-befolyasoltak-a-merkozeseket-egyezsegek-alapjan-itelet-kezilabda-
meccseket-erinto-vesztegetesek-miatt/

A cikk szerint az ügy során „kézilabda játékvezetőknek pénzt ígértek arra az esetre, ha egyes első-
és második ligás, továbbá a Ligakupában zajló kézilabda mérkőzéseket a pártatlanság szabályait
megsértve vezetnek le.”A hírből egyértelműen kiderül, hogy a négy játékvezetőn kívül az eljárásban
két edző, egy sportegyesületi  elnök, illetve egy szakágon kívüli  személy is  érintett.  Bár az írás
részletesen beszámol az ügyről és annak fejleményeiről, mégsem derül fény az elkövetők kilétére.

Mivel a nyomozás már befejeződött, sőt az ügyben jogerős ítélet született, semmi nem indokolhatja
már ezeknek az információnak a visszatartását. A részletek feltárása, ezen keresztül pedig a hazai
közélet megtisztítása közös érdekünk.

A fentiekre tekintettel kérdezem Legfőbb Ügyész urat:

Mely kézilabda mérkőzések kapcsán került sor az eljárás lefolytatására?

Mi a neve a cikkben említett kézilabda edzőknek, sportegyesületi elnöknek illetve szakágon
kívüli személynek?

Érintett-e  bármilyen  minőségében  az  ügynek  Vajer  Tamás,  az  Orosházi  Férfi  Kézilabda
Sportegyesület elnöke?


